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Francesco Totti odpowiadał wczoraj na pytania kibiców na klubowym 

Twitterze. Il Capitano przyjął wyzwanie od siatkarza reprezentacji Włoch,

Ivana Zaytseva.

Jaki inny sport chciałeś uprawiać, zanim zostałeś mistrzem w piłce nożnej?

Jest jeszcze inny sport, który oglądasz pilnie w telewizji?

- Bardzo kocham tenisa i często go oglądam! Chciałem być tenisistą.

Oglądasz Formułę 1? Podaj trzy samochody i trzech preferowanych pilotów

w kolejności. Chciałbyś poprowadzić jeden?

- Tak, obserwuję Ferrari! Zawsze uwielbiałem Schumachera! Chętnie

poprowadziłbym bolid F1.

Ivan Zaytsev: Ja spróbuję... co zrobisz z minimeczem ze mną w piłkę

plażową? Dwóch na dwóch warte jest wszystkiego.

- Cześć Ivan! Jestem do twojej dyspozycji, gdy chcesz zarobię swoją żonę, która jest

świetna Ja i ona przeciwko tobie i twojej żonie, przyjmuję wyzwanie.

Zaytsev: Wielki kapitanie, widziałem, że nigdy nie odpuszczasz i że

zaakceptujesz. Jak widzisz biorę to bardzo na poważnie. Ściskam mocno,

pozdrawiam Ilary i forza Roma. 

Oglądasz MotoGP? Kibicujesz komuś w szczególności?

- Oglądam MotoGP i kibicuję Rossiemu, mam nadzieję, że jest to dobry rok, aby

wygrał mistrzostwo świata.

Jakie emocje czułeś zakładając, choć przez tylko jeden wieczór,

historycznej koszulki Virtus Roma?

- To były szczególne emocje, zakładanie koszulki tak ważniej drużyny Rzymu.

Magiczny Kapitanie, gdy są Igrzyska Olimpijskie konkurencje są dla ciebie

nieprzewidywalne i czy zawsze je oglądasz?

- Na pewno lekkoatletykę, gdy jest Bolt! Na ostatnich igrzyskach cieszyłem się ze

złota Paltrinieriego.

Oglądasz wrestling? Kto jest twoim ulubieńcem?

- Oglądam od dziecka! Zawsze kibicowałem Hulkowi Hoganowi i Johnowi Cenie.

Mój Francesco, oglądasz NBA? Który zespół preferujesz i kogo widzisz w
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roli faworyta?

- Bardzo lubię NBA, oglądam play-off i mam nadzieję, że wygrają Cavalieri, gdzie gra

James.

Cześć kapitanie, co myślisz o rugby?

- Oglądam rugby i Włochy w Turnieju Sześciu Narodów!

Twoim pierwszym zespołem był SMIT, Epiro czy Lodigiani? Trwa o to

zakład. Proszę odpowiedz...

- Moim pierwszym zespołem było Fortitudo na Piazza Epiro, w San Giovanni! Kto

wygrał?

Cześć wielki kapitanie, kto był dla ciebie najlepszym sportowcem?

Michael Jordan i Muohammed Ali byli dwójką wyjątkowych sportowców, których

oglądałem zawsze z pasją!
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